



حلول وخدمات القيادة
Driveup
SOLUTIONS & SERVICES W.L.L

Mobile : Qatar : 00974 7004 3495 | India : 0091 9400537700 | UAE : 00971 5827 84343

Muaither, Doha- Qatar | CR No : 200484
info@driveupconsulting.com | driveupconsulting@gmail.com

Driveup

SOLUTIONS & SERVICES W.L.L



معلومات عنا

بطريقة تدعم أو تقود رؤية المنظمة نحو المهمة المستهدفة. دراياف أب كونسولتينج نحن نقدم لك تحليل الأعمال والتجزئة الأكثر ثقة واحترافاً، ودعم الموارد البشرية، والإدارة المهنية والاستشارات التجارية نحن معترف بنا من قبل عملائنا لتقديم خدمات الخبرة التجارية الممتازة من خلال التركيز على القيمة المضافة، نقدم لعملائنا أعلى جودة من الخدمات المهنية التي تلي احتياجاتهم من خلال جذب وتجنيد والاحتفاظ بالمهنيين ذوي المعرفة والعاطفة الذين يمكنهم من تحقيق أفضل النتائج مع المساهمة بشكل إيجابي في المجتمع الذي نعيش ونعمل فيه بدأت الشركة بتقديم خدمات الدعم الإداري للمؤسسات الصغيرة والمتوسطة، وسد فجوة الخدمة بين شركات التدقيق الكبيرة وشركات التدقيق الأصغر في المنطقة. لقد قمنا بتوسيع نطاق عملنا لتوفير البعد الكامل للخدمات لخدمة عملائنا بشكل أفضل

ABOUT US

Driveup Consulting developed in a way to Support/ Driveup towards the Targeted Mission and Vision of the Organization. We are your most trusted and respected Business and Retail Analysis , HR Supports, Professional Management and Business Advisory and recognized by our clients for delivering excellent business expertise services. With our focus set on value addition, we offer our clients the highest quality professional services that address their needs through attracting, recruiting and retaining knowledgeable and passionate professionals who enable us to deliver superior results while contributing positively to the community in which we live and work.

The firm started off with providing Administrative Support services to small and medium- sized enterprises (SMEs), bridging the service gap between the big audit firms and smaller audit firms in region. We have since expanded our scope of work to provide a full dimension of services to serve our clients better.

Mobile : Qatar : 00974 7004 3495 | India : 0091 9400537700 | UAE : 00971 5827 84343

Muaitheer, Doha- Qatar | CR No : 200484
info@driveupconsulting.com | driveupconsulting@gmail.com



Driveup

SOLUTIONS & SERVICES W.L.L



MISSION مهمة

خدمة موظفينا من خلال تقديم خدمات الدعم الإداري والتشغيلي عالية الجودة، ودعم الموارد البشرية والإدارة المهنية واحتياجات الأعمال.

To serve our clients by providing the highest quality Administrative & Operational Support services, HR Support, Professional Management and Business Advisory that address their needs.



VISION رؤية

توفير الخدمات الإدارية الأكثر ثقة واحترامًا في المنطقة من خلال توفير خدمات مناسبة وعالية الجودة للمؤسسات لتقديم خدمات ممتازة تخلق قيمة لأعمالها

To be the most trusted and respected Administrative Services in the region by providing adequate and quality Services in organisations for delivering excellent services that create value to their businesses.

Mobile : Qatar : 00974 7004 3495 | India : 0091 9400537700 | UAE : 00971 5827 84343

Muaither, Doha- Qatar | CR No : 200484
info@driveupconsulting.com | driveupconsulting@gmail.com



OUR VALUES

▶ Professionalism



▶ Expertise



▶ Communication



▶ Client Focus



▶ Ethical Conduct



▶ Continues Learning



Mobile : Qatar : 00974 7004 3495 | India : 0091 9400537700 | UAE : 00971 5827 84343

Muaither, Doha- Qatar | CR No : 200484
info@driveupconsulting.com | driveupconsulting@gmail.com



Driveup

SOLUTIONS & SERVICES W.L.L



Services Offered



Mobile : Qatar : 00974 7004 3495 | India : 0091 9400537700 | UAE : 00971 5827 84343

Muaither, Doha- Qatar | CR No : 200484
info@driveupconsulting.com | driveupconsulting@gmail.com



الخدمات المتوفرة

- إجراء التقييمات المالية وتقييم المخاطر
- تنفيذ ومراقبة وظيفة التدقيق الداخلي
- تحليل الأداء المالي الماضي والمتوقع وقياس أداء الشركة
- تقديم المشورة لعملائنا بشأن التغييرات المطلوبة في العمليات المالية والتنظيم والتكنولوجيا
- تصميم وتنفيذ اختبارات الرقابة الداخلية لضمان امتثال العمليات المالية للعمليات للتشريعات السائدة
- تحديد وتنفيذ تقارير الإدارة المستقبلية *
- مراقبة دخل العميل لضمان عدم حدوث أي خسارة من خلال استرداد الدخل بشكل صحيح وفي الوقت المناسب
- التحكم في المخزون من خلال التنفيذ السليم لآلية الرقابة في المناطق داخل/خارج المنظمة *

Services Covered

- Conduct assessments of financial processes and risks;
- Implementation of Internal Audit Department and follow up for the same.
- Analyse our client's financial past and projected performance and perform company benchmarking;
- Advise on needed changes in our client's financial processes, organisation and technology.
- Design and perform internal control tests to ensure that the client's financial processes are compliant with the prevailing legislations
- Define and implement future management reporting for our clients;
- Monitoring of the Income of Client to ensure the no loss through the proper and timely recoupment of income.
- Stock Control through the proper implementation of the Control mechanism in the areas of in/out of the organisation.

Mobile : Qatar : 00974 7004 3495 | India : 0091 9400537700 | UAE : 00971 5827 84343



Driveup

SOLUTIONS & SERVICES W.L.L

تفعل ما تفعله أفضل،
و الاستعانة للباقي بمصادر خارجية

Do What You Do Best, and Outsource the Rest

- ▶ **Cut down on cost** خفض التكلفة
- ▶ **Better use of time** استغلال أفضل للوقت
- ▶ **Improve company focus** تحسين تركيز الشركة
- ▶ **Access to expertise** الوصول إلى الخبرة
- ▶ **Improve Quality of service** تحسين جودة الخدمة



من الهند
From India

خدمات المحاسبة ومسك الدفاتر.

خدمة الامتثال.

إدارة الرواتب.

استخراج البيانات وتحليلها

التقارير - تقرير نظم المعلومات الإدارية والتقارير التحليلية

المدير المالي الافتراضي

Accounting & Bookkeeping Services.

Compliance service.

Payroll Management.

Data extraction and analysis

Reporting- MIS Report & Analytical Reports

Vertual CFO

Mobile : Qatar : 00974 7004 3495 | India : 0091 9400537700 | UAE : 00971 5827 84343

Muaiter, Doha- Qatar | CR No : 200484
info@driveupconsulting.com | driveupconsulting@gmail.com



Driveup

SOLUTIONS & SERVICES W.L.L

Mobile : Qatar : 00974 7004 3495 | India : 0091 9400537700 | UAE : 00971 5827 84343

Muaither, Doha- Qatar | CR No : 200484
info@driveupconsulting.com | driveupconsulting@gmail.com